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Styrelsemöte nr 5 den 18 januari 2016. 
 

 
Närvarande: 
Torbjörn Stjernberg, ordförande 
Helena Torgilsman, vice sekreterare 
Jonas Nordqvist, suppleant 
Monika Broberg, kassör 
Pontus Öberg, ledamot 
Olle Ekström, sekreterare 

Förhindrade 
Alexandra Trensare, suppleant 
Janne Waldås, ledamot 
Maria Wogenius, vice ordförande  
 
 
 

 

1. Mötets öppnande 

Torbjörn utsågs att justera protokollet. 

2. Vad händer på Koster 

Hotell Koster stängt för säsongen.  

Ytterligare ett barn har börjat på skolan. 

3. VA frågorna  

För att en ny utredning angående vattenfrågan på Koster ska dras igång krävs ett 
formellt beslut i kommunfullmäktige. Utredningen ska titta på alternativ till att dra en 
vatten- och avloppsledning under fjorden.  

4. Taxor och förturer för linfärjan 

Kommunen har sagt nej till förslaget om förändring av taxan och frågan om förtur för 
skolskjuts. 

5. Kosterkurir  

En utgåva planeras till före påsk. Bra att nå ut med information om vattenfrågan för 
att väcka engagemang och kunna knyta kompetenser till frågan. Numret bör vara 
klart till 21 mars. Jonas får i uppdrag att skriva om alla hotellen, Helena om 
djurhållningen och Pontus om ICA-Affären. Materialet skickas till Torbjörn före 1 
mars. Information om årsmöte tas med. Några exemplar lämnas till affären och några 
till båten.  

6. Kommande möten  

Årsmöte planeras till lördag 2 april, kl 11 i Elimkapellet. 

 

Vid tangentbordet Justeras 

 

Olle Ekström Torbjörn Stjernberg 

 

  


